
Doctors of the Oncology Institute at European Medical Center  
Врачи Института онкологии Европейского медицинского центра   
 

 
 
Nidal Salim  
 
Head of the Radiotherapy Department, Radiation Oncologist. 
 
Member of the European Society for Medical Oncology (ESMO). Member of the American 
Society of Clinical Oncology (ASCO). Member of the American Society for Therapeutic 
Radiology and Oncology (ASTRO). Member of the Israel Society of Clinical Oncology and 
Radiotherapy (ISCORT).  
 
Нидаль Салим   
 
Руководитель Центра лучевой терапии, радиотерапевт, онколог. 
 
Член Европейского общества медицинской онкологии (ESMO), Американского общества 
клинической онкологии (ASCO), Американского общества терапевтической радиологии и 
онкологии (ASTRO), Израильского общества клинической онкологии и лучевой терапии 
(ISCORT). 
 
--- 
 

 
 
Julia Mandelblat  

M.D., Board Certified, oncologist, hematologist, doctor of higher category, Head of EMC 
Oncology and Hematology Clinic. 

Doctor Mandelblat has a triple specialization as a physician, hematologist, and oncologist. She is 
a member of the American Society of Hematology (ASH), the American College of Physicians 
(ACP) and the American Society of Clinical Oncology (ASCO). 



Юлия Мандельблат 
  

Онколог, гематолог, терапевт, врач высшей категории, руководитель Института 
онкологии ЕМС. 

Юлия Мандельблат имеет тройную специализацию по терапии, гематологии и онкологии. 
Член Американского Общества Врачей Гематологов (ASH), Американского Общества 
Терапевтов (ACP) и Американского Общества Онкологов (ASCO). 
 
--- 

 
 

Pierre Monod 

 
Consultant of the EMC Urology Department, M.D., Ph.D., certified trainer in laparoscopic 
surgical procedures with Da Vinci robotic manipulation in Western Europe.  
 
The leading European surgeon in laparoscopy with Da Vinci robotic manipulation. A member of 
Association Francaise d’Urologie (AFU). He has performed over 800 prostatectomies and 
kidney surgeries with the Da Vinci robotic system. 
 
Пьер Моно 
  

Консультант-уролог, доктор медицинских наук, инструктор по проведению 
лапароскопических операций на роботе Da Vinci в странах Западной Европы. 

 
Ведущий уролог Европы в области лапароскопии и проведения операций с помощью 
робота Da Vinci. Член Французской ассоциации урологов. Выполнил более 
800 простатэктомий и операций на почке с помощью системы Da Vinci. 
 
--- 
 

 
 

Vladimir Nosov 



Ph.D., gynaecologic oncology surgeon, gynaecologist, and Head of the Center of Women’s 
Health and the Center for the Preservation of Reproductive Function in Cancer Patients.  
 
Dr. Nosov is a member of the American Association of Gynaecologic Laparascopists (AAGL), 
and the only physician in Russia who is a full member of the Society of Gynaecologic Oncology 
(SGO). 

 

Владимир Носов 
  

Руководитель Центра женского здоровья, Центра сохранения репродуктивной функции у 
онкологических пациентов и Клиники гинекологии и онкогинекологии, хирург-
онкогинеколог, гинеколог, к. м. н. 

 
Член Американской ассоциации гинекологов-лапароскопистов и единственный в России 
действительный член Американского общества гинекологов-онкологов. 
 
--- 
 

 
 

Yevgeni Libson  

 
Professor, EMC Deputy Medical Director in charge of organization of diagnostic departments, 
Specialist in Diagnostic Radiology, Specialist in CT-guided core needle biopsy. 
 
Dr. Libson is a member of Israel Medical Society, Israel Radiological Society, Radiological 
Society of North America, the American Roentgen Ray Society, Royal College of Radiologists 
in the United Kingdom. 
 
Евгений Либсон 
  

Профессор, зам. медицинского директора по организации работы диагностических 
отделений, врач-рентгенолог, специалист по пункционным биопсиям под контролем КТ. 

 

Член Медицинского общества Израиля, Израильского и Североамериканского 
обществ радиологов, Американского общества рентгеновских исследований, 
Королевского колледжа радиологов Великобритании. 
 
--- 
 
 



 
 

Gelena Gens 

 

Oncologist, Head of Research at the EMC Oncology and Hematology Clinic. 
 
Author and co-author of over 50 scientific papers. Member of professional associations - the 
European Society for Medical Oncology (ESMO) and the Russian Society of Chemotherapists 
(RUSSCO).  

Гелена Генс  

Онколог, научный руководитель Института онкологии EMC. 

 

Автор и соавтор более 50 научных работ. Член профессиональных сообществ: 
Европейского общества онкологов (ESMO), Российского общества химиотерапевтов 
(RUSSCO).  
 


